
ZAPISNIK 

 

sa 2. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 

održane 09. srpnja 2021. godine u Grohotama u Općinskoj vijećnici 
 

 

Sjednica je započeta u 16:00   sati. 
 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Ante Blašković, Rosana Prvinić, Tomislav Sinovčić, Zlatko Radman, Teo 

Tomić, Tihomir Glavurtić, Ćiril Kalebić i Zvjezdana Jelinčić 

 

Sjednici još nazočuju: 

Nikola Cecić-Karuzić-Općinski načelnik Općine Šolta, Nataša Nazor Jovović-Pročelnica Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Šolta,  

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Predsjedatelj otvara sjednicu, pozdravlja prisutne i prelazi na čitanje  

 

 Dnevnog reda 

 

1. Usvajanje prijedloga dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 1.sjednice 

3. Vijećnička pitanja 

4. Prisega Općinskog načelnika 

5. Odluka o imenovanju privremenog zamjenika općinskog načelnika 

6. Odluka Predsjednika Općinskog vijeća o potpredsjedniku koji ga zamjenjuje u slučaju njegove 

odsutnosti 

7. Odluka o imenovanju  Komisije za  Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 

8. Odluka o imenovanju Odbora za Proračun Općine Šolta 

9. Odluka o imenovanju Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja 

10. Odluka o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda 

11. Odluka o imenovanju  Socijalnog vijeća Općine Šolta 

12. Odluka o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja Općine Šolta 

13. Odluka o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu RH za područje Općine  Šolta 

14. Odluka o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za  zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

RH za područje Općine  Šolta 

15. Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za sklapanje sudske nagodbe 

16. Izvršenje poslova uklanjanja nepropisno odbačenog otpada  na javne površine 

17. Odluka o usvajanju Strategije razvoja turizma Općine Šolta od 2018. do 2024.g. 

18.  Zaključak o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu  

 rekonstrukcije građevine javne i društvene namjene (iz škole u kulturni centar)   

 u Gornjem Selu  

19.  Svečana sjednica uz Dan Općine Šolta 

20.  Razno 

 



Prije prelaska na točke dnevnog reda Predsjedatelj izvješćuje prisutne da su osnovana  2 Kluba vijećnika. 

Jedan na čelu sa Tomislavom Sinovčićem, drugi na čelu sa Antom Blaškovićem. 

Zvjezdana Jelinčić želi znati tko je u kojem klubu, koliko zna ne postoje 2 kluba. 

Tomislav Sinovčić iznosi članove Kluba kojim predsjedava: Zlatko Radman, Ćiril Kalebić i Tomislav 

Sinovčić. 

Ćiril Kalebić se ne slaže, sa nikim se nije dogovorio. 

Predsjedatelj prekida raspravu i zaključuje da postoji 1.Klub vijećnika.  

Tomislav Sinovčić javlja se za riječ i daje primjedbu na točku 9. Smatra da ne treba donositi Odluku o 

imenovanju novog Vijeća za koncesije već dodati 1 člana, te da točka glasi otprilike „Donošenje Odluke o 

imenovanju 5.člana na upražnjeno mjesto u Vijeću za davanje koncesija“. Također predlaže novu točku 

dnevnog reda, prijedlog Načelnika da se na to upražnjeno mjesto imenuje Tea Nedjeljković. 

 

Predsjedatelj pita za pravni temelj ovog prijedloga. Načelnik čita pravno uporište. Predsjedatelj prekida i 

predlaže 20 min stanke kako bi se umnožio i pročitao materijal kojeg je pripremio Načelnik, između 

ostalog zahtjev Ministarstva mora, prometa i infrastrukture koje je tražilo neodgodivo imenovanje člana.  

Predsjedatelj proglašava stanku. 

 

Stanka započinje u 16:10 sati 

Sjednica se nastavlja 16:30 sati 

Ad 1.) Usvajanje prijedloga dnevnog reda 

 

Predsjedatelj predlaže da prijedlog Tomislava  Sinovčića uđe u dnevni red kao točka 8a koja glasi 

„Donošenje Odluke o imenovanju 5.člana Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja, na upražnjeno 

mjesto u vijeću“  

Predsjedatelj konstatira da prijedlog za imenovanje člana ne treba biti posebna točka, to je sve pod točkom 

8a. 

 

Načelnik također predlaže da se donese i zaključak da se provede ulaganje na projektu sanacije kuće Marka 

Marulića (kuća Dujma Balistrilića). Isti zaključak kao za „Sataru školu Gornje Selo“, a kako bi mogli 

prijaviti projekte jer prijave na natječaj započinju 15.07. 

 

Predsjedatelj predlaže da se dnevni red dopuni s točkom 18a  „ Zaključak o davanju suglasnosti da 

se provede ulaganje na projektu sanacije spomen kuće Marka Marulića (kuća Dujma Balistrilića)“.  

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje prošireni Dnevni redu sa dodanim točkama 8a i 18 a.. 

Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvaja prošireni Dnevni red. 

 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 1.sjednice 

 

 

Na zapisnik 1. sjednice Općinskog vijeća nema primjedbi te se nakon provedenog glasovanja 

JEDNOGLASNO usvaja. 

 

 

Ad 3.) Vijećnička pitanja 

 

Tihomir Glavurtić pita tko je odgovoran za ponovno podizanje drvenarije na ugostiteljskom objektu 

„Gajeta“ u Maslinici, koja je bila prije mjesec dana skinuta, po prijavi. 



Načelnik izvješćuje da se tu radi o privatnom terenu, što se tiče Općine prijavljeno je građevinskoj 

inspekciji,  a dalje Općina Šolta nema ingerenciju. 

 

Antu Blaškovića interesira koje su ovlasti i radno mjesto Željka Zlendića. 

Načelnik izvješćuje da se vratio na radno mjesto tehničkog direktora u „Basiliju“, kada mu je mandat 

završio, ali još uvijek zajedno sa njim završava projekte koje su prije započeli, i rješava razne komunalne 

probleme na terenu. 

 

Rosana Prvinić pita temeljem koje odluke je ukinuto jedno mjesto na parkingu za invalide, i premješteno 

prema rampi. 

Načelnik izvješćuje da se već godinama traži da parking mjesta za invalide budu bliže katamaranu i 

trajektu, tako su u dogovoru sa Hrvatskim cestama i Komunalnim poduzećem obilježena nova mjesta bliže 

rampi.  2 parking mjesta na starom parkingu za invalide su iznajmljena firmama (od toga 1 firmi Ilije 

Lovrinčevića vezano uz potrebe dućana), i u nadležnosti su Komunalnog Basilija.  

 

Luka Burica pita u svezi uporabne dozvole za zaobilaznicu Rogač – Grohote. 

Načelnik izvješćuje da zaobilaznica nije u ingerenciji Općine ali zna da još nema uporabne dozvole. Koliko 

zna jedan od tehničkih razloga je što dio kuća treba imati drugi izlaz, a ne na državnu cestu. Cestom 

upravljaju Hrvatske ceste,  a dozvole nema dok se ne riješi taj izlaz iz kuća na cestu. Radi se na projektu 

kojim će to biti riješeno, papiri su napravljeni.  

 

Teo Tomić pita temeljem čega dućan Jidro koristi još 3 parking mjesta za motore, gdje se sada nalaze 

škrinje za sladoled, i temeljem čega koristi i vanjski prostor pored dućana. 

Načelnik upoznaje vijećnike da natkriveni dio ispred dućana pripada tom poslovnom objektu što je vidljivo 

iz projektne dokumentacije za legalizaciju. 

Teo Tomić moli na uvid taj dokument iz kojeg se vidi da je iznajmljen i taj dio, te napominje da se 

bankomatu vrlo često ne može pristupiti zbog škrinja za sladoled. 

Načelnik obećava provjeriti gabarite kojih se treba držati. 

 

Thomir Glavurtić pita što je s parkingom uz tu cestu prema Rogaču, ima li izgleda da bude parking, da li je 

to privatni teren. 

Načelnik smatra da su Hrvatske ceste otkupile dosta više nego što je to sama cesta, i da nije privatno, ali 

može se prekontrolirat koliki je točno dio od Hrvatskih cesta, zatražiti od njih. Ipak za parking ne vjeruje. 

 

Ante Blašković konstatira da je u Rogaču ponovno kaos te moli Načelnika da zatraži od direktorice 

Komunalnog da se uvede red, da radnici imaju toki-voki i svjetleće prsluke. 

Načelnik izvješćuje da prsluke imaju, a imali su i toki-voki ali ne zna da li ih koriste. 

 

 Nakon konstatacije da nema više vijećničkih pitanja, Predsjedatelj zaključuje ovu točku. 

 

Ad 4.) Prisega Općinskog načelnika 

 

Predsjedatelj poziva Načelnika na davanje prisege, te čita tekst svečane prisege.  

Općinski načelnik potvrđuje, izgovara: „Prisežem“, te potpisuje pisanu prisegu. 

 

 

Ad 5.) Odluka o imenovanju privremenog zamjenika općinskog načelnika 

 

Predsjedatelj čita Odluku Načelnika kojom Načelnik imenuje vijećnika Tomislava Sinovčića, za 

privremenog zamjenika općinskog načelnika u slučaju nastupa okolnosti zbog kojih je načelnik 

onemogućen obavljati dužnost zbog duže odsutnosti ili iz drugih razloga spriječenosti.  

 



Ad 6.) Odluka Predsjednika Općinskog vijeća o potpredsjedniku koji ga zamjenjuje u slučaju njegove 

odsutnosti 

 

Predsjednik Općinskog vijeća donosi odluku kojom Luku Buricu, potpredsjednika Općinskog vijeća 

Općine Šolta,  određuje za zamjenu predsjednika Općinskog vijeća u slučaju njegove odsutnosti ili 

spriječenosti. 

 

 

Ad 7.) Odluka o imenovanju  Komisije za  Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 

 

Ante Blašković ispred Kluba vijećnika predlaže 4 člana Komisije, i to Edit Jovanović, Roko Jurić, Nataša 

Nazor Jovović i Teo Tomić. 

Tomislav Sinovčić predlaže 5.člana Zvjezdanu Jelinčić. 

 

Predsjedatelj daje na glasovanje sastav Komisije. 

Jednoglasno se donosi 

ODLUKA 

o imenovanju  Komisije za  Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 

u sastavu: 

 

1. Teo Tomić, dipl.iur., predsjednik  

2. Edit Jovanović, dipl.iur., član  

3. Roko Jurić, dipl.iur., član  

4. Nataša Nazor Jovović, mr.sc.dipl.iur., član  

5. Zvjezdana Jelinčić, član  

 

 

Ad 8.) Odluka o imenovanju Odbora za Proračun Općine Šolta 

 

Prijedlog Tomislava Sinovčića da se Ćiril Kalebić imenuje članom Odbora. 

Ante Blašković predlaže Luku Buricu, Lenka Kalebića i Antu Purtića. 

 

Predsjedatelj poziva na poimenično glasovanje budući postoje predložene 4 osobe, a biraju se 3 člana. 

 

Ćiril Kalebić - 4 glasa ZA, 5 PROTIV 

Luka Burica - 5 glasova ZA, 4 SUZDRŽANA 

Lenko Kalebić - 6 ZA, 1 PROTIV, 2 SUZDRŽANA 

Ante Purtić, 7 ZA, 2 SUZDRŽANA 

 

Predsjedatelj nakon provedenog glasovanja konstatira da se donosi 

 

ODLUKA 

o imenovanju Odbora za Proračun Općine Šolta   
u sastavu: 

1. Luka Burica, član  

2. Lenko Kalebić, član  

3. Purtić Ante, član  

 

Ad 8a.)     Donošenje Odluke o imenovanju 5.člana na upražnjeno mjesto u Vijeću za davanje koncesija 

 

Tomislav Sinovčić predlaže 5.člana Teu Nedjeljković. 

 

Tihomir Glavurtić smatra da nije potrebno donositi ovu odluku već donijeti odmah Odluku o imenovanju 

novog Vijeća za koncesije. 



Načelnik napominje da će on izvršavat ono što se od njega traži po Zakonu, a to je upravo imenovanje 

5.člana, kako je Ministarstvo i tražilo. 

 

Zvjezdana Jelinčić napominje da ima potrebe za rad postojećeg vijeća jer se upravo zadnje odobrenje 

izdalo prije dva dana, 06.7.21., neki ljudi otvaraju kasnije. 

 

Ante Blašković iznosi činjenice da Tea Nedjeljković nije kontaktirana, nema se njen pristanak, i također je 

izvješten da ona ima koncesiju na JPP ili pomorskom dobru pa bi to bio sukob interesa.  

 

Načelnik poziva Vijeće da predloži 5.člana kako bi ono moglo raditi do donošenja i stupanja na snagu 

odluke o imenovanju novog Vijeća za koncesije. 

 

Predsjedatelj poziva vijećnike da daju svoje prijedloge za člana u Vijeće za koncesije. 

 

Zvjezdana Jelinčić predlaže Luku Buricu. 

 

Luka Burica ne prihvaća, ali predlaže Antu Blaškovića. 

 

Načelnik ne prihvaća Antu Blaškovića, i dalje inzistira na Luki Burici. 

Luka Burica ne prihvaća, zbog obveza koje mu ne dozvoljavaju da se tome posveti. 

 

Načelnik nadalje predlaže Rosanu Prvinić.  Rosana Prvinić ne prihvaća. 

 

Ante Blašković se javlja kako on prihvaća i nema problem sa radom u tom vijeću. 

Načelnik ne prihvaća, obrazlaže zbog ilegalnih radnji na pomorskom dobru. 

 

Načelnik predlaže predsjedatelja Tea Tomića. 

Teo Tomić prihvaća. 

 

Predsjedatelj, Teo Tomić, poziva na glasovanje o prijedlogu 

Jednoglasno se donosi  

ODLUKA 

o dopuni Odluke o imenovanju  članova  

Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Općine Šolta 

 

 

U  Vijeće za davanje koncesijskih odobrenja Općine Šolta imenuju se  

(t.3.) Teo Tomić, član, kao predstavnik Općine Šolta 

 

 

Ad 9.) Odluka o imenovanju Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja  

 

Predsjedatelj predlaže da se ova točka skine s dnevnog reda i prebaci na slijedeću sjednicu koja će biti 

održana za 15tak dana. 

Daje prijedlog na glasovanje. 

Prijedlog jednoglasno usvojen. 

 

 

 

Ad 10.) Odluka o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda 

 

Ante Blašković predlaže Tihomira Glavurtića, Karla Balića i Maju Serba. 

Tomislav Sinovčić predlaže Zlatka Radmana i Tomislava Sinovčića. 

 



Predsjedatelj konstatira da postoji 5 prijedloga za 5 članova te poziva vijeće na glasovanje o ovakvom 

sastavu Povjerenstva. 

 

 Jednoglasno se donosi 

ODLUKA 

o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda 

U Povjerenstvo za procjenu šteta od elementarnih nepogoda imenuju se:  

1. Tihomir Glavurtić, član 

2. Karlo Balić, član  

3. Maja Serba,  član 

4. Zlatko Radman, član  

5. Tomislav Sinovčić, član  

 

 

Ad 11.)    Odluka o imenovanju  Socijalnog vijeća Općine Šolta 

 

Ante Blašković predlaže Vojku Tomić i Antu Blaškovića 

Tomislav Sinovčić predlaže Zlatka Radmana i Sidranu Lebar. 

Teo Tomić predlaže Marinu Cecić. 

 

Pročelnica upozorava da u ovom vijeću moraju biti 3 vijećnika. 

 

Teo Tomić predlaže Rosanu Prvinić umjesto predložene Marine Cecić. 

 

Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 

 

ODLUKA 

o imenovanju  Socijalnog vijeća Općine Šolta 

 

u sastavu:  

1. Blašković Ante, član 

2. Vojka Tomić, član  

3. Rosana Prvinić, član  

4. Sidrana Lebar, član  

5. Zlatko Radman, član  

 

 

Ad 12.)   Odluka o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja Općine Šolta 

 

Blašković Ante predlaže Glavurtić Marinu, Sandru Marie Vrandečić i Gorana Tvrdića. 

Tomislav Sinovčić predlaže Zvjezdanu Jelinčić i Tomislava Sinovčića. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o članovima Povjerenstva. 

Jednoglasno se donosi  

ODLUKA 

o imenovanju Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja Općine Šolta 

u sastavu:  

1. Glavurtić Marina, član  

2. Goran Tvrdić, član 

3. Sandra Marie Vrandečić, član  



4. Tomislav Sinovčić, član 

5. Zvjezdana Jelinčić, član  

 

 

Ad 13.) Odluka o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu RH za područje Općine  Šolta 

 

Predsjedatelj iznosi prijedlog za članove Povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu RH na području Općine  Šolta i to: 

Filip Šegvić, predstavnik geodetske struke, Visko Haladić, predstavnik agronomske struke i Nataša Nazor 

Jovović, predstavnik pravne struke. 

Daje prijedlog na glasovanje. 

Jednoglasno se donosi 

ODLUKA 

 o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog zemljišta  

u vlasništvu Republike Hrvatske za područje Općine  Šolta 

 u sastavu: 

1. Filip Šegvić, predstavnik geodetske struke 

2. Visko Haladić, predstavnik agronomske struke 
3. Nataša Nazor Jovović, predstavnik pravne struke 

 

 

Ad 14.) Odluka o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za  zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu RH za područje Općine  Šolta 

 

Predsjedatelj iznosi prijedlog za članove Povjerenstva za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH 

na području Općine  Šolta i to prema struci: 

Filip Šegvić, predstavnik geodetske struke, Visko Haladić, predstavnik agronomske struke i Teo Tomić, 

predstavnik pravne struke, te kao predstavnike Općinskog vijeća predlaže Luku Buricu i Ćirila Kalebića. 

Daje prijedlog na glasovanje. 

Jednoglasno se donosi 

ODLUKA 

o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za  zakup poljoprivrednog zemljišta  

u vlasništvu Republike Hrvatske za područje Općine  Šolta 

 u sastavu: 

1.   Luka Burica, predstavnik Općinskog vijeća Općine Šolta 

2.   Ćiril Kalebić, predstavnik Općinskog vijeća Općine Šolta 

3.   Visko Haladić, predstavnik agronomske struke 

4.   Teo Tomić, predstavnik pravne struke 

5.   Filip Šegvić, predstavnik geodetske struke  

 

 

  

Ad 15.)    Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za sklapanje sudske nagodbe 
 

- u 17:30 h, na sjednicu stigao Željko Zlendić,  tehnički direktor Komunalnog Basilija, prije zamjenik 

općinskog načelnika, koji će biti izvjestitelj za točku 15, 16 i 18 dnevnog reda 



 

U raspravi sudjelovali Tihomir Glavurtić, Načelnik Nikola Cecić-Karuzić, Ante Blašković i Željko Zlendić.  

 

Predsjedatelj nakon rasprave predlaže Načelniku da se ova točka dnevnog reda prebaci na slijedeću 

sjednicu s tim da se do tada pribavi i pošalje općinskim vijećnicima, procjena, odnosno dokumentacija iz 

koje je vidljivo kako je formirana cijena zemljišta. 

 

Načelnik se slaže sa prijedlogom, povlači točku i odgađa za slijedeću sjednicu. 

 

Predsjedatelj konstatira da se 15.točka dnevnog reda povlači po odluci Predlagatelja, a iz razloga što 

je potrebno još dostaviti dokument iz kojeg se vidi vrijednost nekretnine. Ova će odluka biti na prvoj 

slijedećoj sjednici Općinskog vijeća ukoliko se dostavi tražena dokumentacija. 

 

 

Ad 16.)    Izvršenje poslova uklanjanja nepropisno odbačenog otpada  na javne površine 

 

 Izvjestitelji po ovoj točki, Načelnik i Željko Zlendić. 

 Nadalje osim izvjetitelja u raspravi su sudjelovali Tihomir Glavurtić, Ante Blašković, Zvjezdana 

Jelinčić i Predsjedatelj.  

  

 Nakon provedene rasprave Predsjedatelj poziva na glasovanje o sklapanju ugovora o izvršenju 

poslova uklanjanja nepropisno odbačenog otpada  na javne površine između Općine Šolta i Komunalnog 

Basilija d.o.o. 

 Nakon provedenog glasovanja sa 1 ZA, 6 PROTIV, 2 SUZDRŽANA  Predsjedatelj zaključuje 

ovu točku. 

 

 Načelnik traži da uđe u Zapisnik da je ovakvom odlukom Općinsko vijeće preuzelo na sebe 

odgovornost da će smeće ostati vani na ulici, Komunalno poduzeće neće moći ovu uslugu pružiti u korist 

stanovništva i turizma, a i dospjet će dalje u medije. 

 

 

Ad 17.)     Odluka o usvajanju Strategije razvoja turizma Općine Šolta od 2018. do 2024.g 

 

- na sjednicu je u 17:35 h stigla Zorana Kaštelanac, direktorica TZ Općine Šolta, koja je izvjestitelj po ovoj 

točki dnevnog reda 

 

Predlagač, Načelnik, daje uvodnu riječ po ovoj točki. Nadalje izvješće daje Zorana Kaštelanac. 

U daljnjoj raspravi sudjelovali su Zvjezdana Jelinčić, Tihomir Glavurtić, Luka Burica, Ante Blašković, 

Ćiril Kalebić i sam Predsjedatelj. 

 

Nakon završene rasprave Predsjedatelj poziva vijećnike na glasovanje o Odluci. 

Provedenim glasovanjem JEDNOGLASNO se donosi 

 

ODLUKU 

o usvajanju Strategije razvoja turizma Općine Šolta od 2018. do 2024. godine 

 

 

Ad 18.)   Zaključak o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu rekonstrukcije                      

              građevine javne i društvene namjene (iz škole u kulturni centar) u Gornjem Selu  

 

Izvješće po ovoj točki i točki 18a iznosi Željko Zlendić. 

U raspravi sudjeluju Ante Blašković, Tihomir Glavurtić i Načelnik. 

 

Načelnik naglašava kako je potrebno donijeti ova dva zaključka, odvojeno, kako bi se projekti gurali, pa 

koji prođe. 



Predsjedatelj poziva na glasovanje o Zaključku za projekt u Gornjem Selu 

Provedenim glasovanjem JEDNOGLASNO se donosi  

 

ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu rekonstrukcije 

građevine javne i društvene namjene (iz škole u kulturni centar) u Gornjem Selu 

 

 

Ad 18.a)      Zaključak o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu sanacije kuće Marka               

                    Marulića (kuća Dujma Balistrilića) u Nečujmu 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o Zaključku za projekt u Nečujmu 

Provedenim glasovanjem JEDNOGLASNO se donosi  

 

ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu sanacije kuće Marka 

Marulića (kuća Dujma Balistrilića) u Nečujmu 

 

 

Ad 19.)  Svečana sjednica uz Dan Općine Šolta 

 

Načelnik i Predsjedatelj iznose mišljenja o načinu organiziranja svečane sjednice uz Dan Općine, 

obzirom na epidemiološke mjere. 

Nema donesenih odluka. 

 

Ad 20.)  Razno 

 Predsjedatelj prezentira 2 zahtjeva Udruge Zlatna Šoltanka upućene Općinskom vijeću. 

1. Zamolba za povećanje vode za OPGove, odnosno izmjene Odluke, zbog iznimne suše. 

 Općinsko vijeće daje suglasnost Načelniku za Izmjenu i dopunu Odluke o povlaštenoj cijeni vode 

za stanovnike otoka Šolte koji su nositelji OPG-a 

 

2. Zamolba za dodjelu poslovnog prostora  

 Predsjedatelj ovaj zahtjev stavlja kao točku dnevnog reda za slijedeću sjednicu. 

 

 

Zvjezdana Jelinčić napominje da se razmisli o drugom terminu održavanja sjednica. 

 

Ćiril Kalebić traži da se razmotri online prenošenje sjednice Vijeća o čemu se već više puta govorilo. 

Predsjedatelj moli Načelnika da ispita mogućnost, odnosno zaduži one koji se bave ovom temom, te da se o 

tome raspravi na slijedećoj sjednici.  

 

Ante Blašković pita Načelnika što je sa plažnom ogradom koja je obećana za Stračinsku, iznosi pitanje 

mještana. 

Načelnik izvješćuje da plažna ograda mora biti predviđena u Planu upravljanja pomorskim dobrom, a 

Stračinske nema predviđene, tako bi njega opet mogli prijaviti da krši Plan ukoliko dozvoli tu ogradu. 

 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu i izvješćuje vijećnike da će se slijedeća sjednica održati u roku 15 dana. 

 

Sjednica zaključena u 19:17 sati. 

 

 

 



ZAPISNIČAR                               PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Katja Tramontana-Domaćina     ________________________________ 

                         Teo Tomić, dipl.iur. 
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